



شركة تلال للتطوير TILAL DEVELOPMENT COMPANY

قرارات الجمعية العامة لحملة صكوك تلال

تاريخ 3 فبراير 2025م

الساعة 3 مساءً

البند التي مناقشتها في الاجتماع: -

1- الموافقة على تأجيل دفع مبالغ التوزيعات الدورية المستحقة في تاريخ 25 يوليو 2024 ومبالغ التوزيعات الدورية المستحقة في تاريخ 25 يناير 2025 والبالغة 4,277,266 ريال عماني حتى 25 يوليو 2025 وقد ذهبت اغلب الأصوات **لخيار موافق**

2- الموافقة على تعيين بنك ميثاق للصيرفة الإسلامية بنك مسقط ش.م.ع. كوكيل ضمان، بدلاً من بنك صحار الدولي ش.م.ع. (بنك صحار)، والتنازل عن الإخلال بشرط 5.13 (العهد الضماني) وعن حدوث واستمرار حدث التصفية المنصوص عليه في الشرطين 15 (ج) أحداث التصفية 15 (هـ) أحداث التصفية؛ الوارد في سند العهدة المؤرخ في 25 يناير 2024، والذي تم بين شركة تلال للصكوك وشركة تلال للتطوير ش.م.ع.م. وشركة مسقط للمقاصة والإيداع وقد ذهبت اغلب الأصوات **لخيار موافق**

3- الموافقة على إجراء بعض التعديلات الواردة في شروط الإصدار والحقوق الملازمة للصكوك في سند العهدة، حسبما يكون ضرورياً أو مرغوباً فيه لتنفيذ وإعطاء الأثر المقصود للمقترحات المعتمدة ولضمان الامتثال للقوانين ذات الصلة وقد ذهبت اغلب الأصوات **لخيار موافق**

Decisions of the General Assembly of Total Sukuk Holders

Date :- February 3, 2025

Items discussed in the meeting

- 1- To approve the deferral of the payment of Periodic Distribution Amounts due on 25 July 2024 and the Periodic Distribution Amounts due on 25 January 2025 of, in aggregate, OMR 4,277,266, until 25 July 2025 and most of the votes go to Agree.**

- 2- To approve the appointment of Meethaq Islamic Banking bank muscat S.A.O.G. as Security Agent, in place of Bank Sohar Islamic (Sohar International Bank S.A.O.G.) (Bank Sohar), and to waive the breach of Condition 5.13 (Security Covenant) and the occurrence and continuation of the Dissolution Event set out in Conditions 15(c) (Dissolution Events) and 15(e) (Dissolution Events) as set out in the declaration of trust dated 25 January 2024, made between Tilal Sukuk Company, Tilal Development Company S.A.O.C. and MCD and most of the votes go to Agree**

- 3- To approve certain amendments to the Conditions of the issuance and rights inherent in the certificates within the Declaration of Trust, as are necessary or desirable to implement and give effect to the approved Proposals and to ensure compliance with the relevant laws (specific amendments are more particularly detailed in the attachments hereto). and MCD and most of the votes go to Agree.**